
Protokół

z zebrania Rady Rodziców

Szkoły Podstawowej nr 22 we Wrocławiu

z dnia 04.04.2024r.

Obecnych: 32

Porządek zebrania:

1. Stwierdzenie wymaganego kworum.
2. Festyn
3. Kiermasze dla Adrianka
4. Finanse
5. Głosowania
6. Sprawy różne.

1. Po weryfikacji ilości osób obecnych stwierdzono wymagane kworum.
2. Omówiono kwestie dotyczące organizacji festynu:

● festyn odbędzie się 8 czerwca
● Rada Osiedla Pracze Odrzańskie zapewni dmuchańce, kule, łuki, może ławy

w symbolicznej ilości
● ze strony Rady Rodziców będa załatwione lody oraz foodtruck
● dmuchaniec będzie ustawiony na boisku
● na początku maja zostanie rozesłane zapytanie odnośnie ich zaangażowania

w festyn
● będą na festynie planszówki do grania ale także jako nagrody

zasponsorowane przez firmę to organizującą
● foodtruck przekaże vouchery na nagrody
● całość będą prowadzili Państwo Jeż (scena/muzyka itd)
● potrzebna będzie pomoc rodziców w rozłożeniu i złożeniu sceny oraz

potrzebnego wyposażenia
● wstępne godziny festynu to 11:00 - 15:00 (oczywiście rozkładanie sprzętów

nastąpi wcześniej)



3. Kiermasze

Podczas kiermaszy organizowanych dla Adrianka zebrano w okolicach 30tys zł.
Dodatkowo 20 kwietnia w godzinach 11:00-15:00 jest planowane jeszcze jedno
wydarzenie dla Adriana, będą kiermasze, gry, zabawki (jeśli używane to dobre
jakościowo), kiermasz roślin itd. Każdy kiermasz musi mieć swojego koordynatora.

Pani Joanna zajmie się zdrapkami, gadżetami i popcornem.

Podczas rozmów wynikła także dyskusja na temat samej zbiórki i przekazywania
pieniędzy.

W ramach wydarzeń dla Adriana będzie organizowany też mecz rodzice kontra
nauczyciele.

Poproszono wszystkich, którzy mają taką możliwość o przekazanie gadżetów
firmowych na organizację fantowni.

Jednogłośnie ustalono, iż całe wydarzenie będzie organizowane pod szyldem i przy
wsparciu Rady Rodziców.

4. Finanse

Obecnie na koncie posiadamy 28 tys. zł. Na festyn zaplanowane jest wydanie
maksymalnie 8 tys. zł (nagrody + organizacja stoisk).

W planie wydatków mamy jeszcze:

● książki dla uczniów mających świadectwa z czerwonym paskiem 8 tys. zł.
● nagrody za osiągnięcia sportowe w obecnym roku szkolnym 3 tys. zł.
● nagrody dla zespołu Pani Beaty Zając za reprezentowanie szkoły i zajęcie 3

miejsca w Warszawie 700zł
● dofinansowanie koszulek szkoły na zawody - 900zł

Powinno nam zostać około 3200zł po odliczeniu powyższych wydatków.

5. Głosowania

Głosowano nad wydatkami opisanymi w punkcie 4. Prawie wszystkie głosowania
zakończyły się jednogłośnie akceptacją. Wyjątkiem było głosowanie dotyczące
koszulek, gdzie 2 osoby były przeciw.

W związku z ograniczonymi środkami jakie mamy na koncie dzisiaj zostanie
zablokowana strona do składania wniosków o dofinansowania.



6. Sprawy różne.
● poruszono temat klimatyzacji, zaproponowano zrobienie zbiórki na ten cel,

Dyrekcja poprosiła o wycenę takiej instalacji, planowane jest wykonanie
dokumentacji wykonania dla sal przedszkolnych

● omówiono kwestię naklejek na schody
● rozmawiano na temat organizacji przez Radę Rodziców dyskoteki, ale od

strony formalnej jest to niemożliwe do wykonania, opcjonalnie mogłoby to
zrobić stowarzyszenie, ale dyrekcja czeka na opinię w tej sprawie, dzieci
natomiast wykazują średnie zainteresowanie tym tematem

● poruszono temat pracowni tkackiej, niestety nie funkcjonuje ona obecnie,
gdyż Pani, która była za nią odpowiedzialna nie pracuje już w szkole

● podniesiono temat niezamykających się drzwi do szatni dziewcząt na WF
● rozmawiano na temat otwartego boiska szkolnego
● poruszono także kwestię otwartego patio

Kolejne zebranie Rady Rodziców ustalono wstępnie na 13 czerwca na godzinę 18:00.

Sekretarz Przewodnicząca

Artur Zarzycki Anna Miara


